

《单词百科:LHW是什么意思?LHW怎么发音?LHW的解释和用法》

英语单词LHW是什么意思?LHW怎么读?LHW怎么发音?简答网为您整理了LHW的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



LHW的意思

1、低高潮;

LHW的双语例句

1、Tauren shaman often war stomp and then cast LHW.

但是,高耗蓝和低效果加成,使得这个手段变得不是那么明智.

2、The coupling properties of EAST LHW launcher are analyzed by numerical simulation.

采用数值模拟方法研究了EAST低杂波天线的耦合特性。

3、 In the case of high density, the plasma was heated greatly by the lower hybrid wave (LHW).

在高密度条件下，发现了低混杂波对离子的大幅度加热。

4、 A new phase-controlled multi-junction grill antenna for LHW on the HT-7 and measurement of its microwave characteristic

HT-7装置新低杂波相控波导阵天线及其微波特性测量

5、 The LHW output power modes can be adjusted to meet the experimental requirements in HT-7 tokamak by controlling the PIN switches in the input power sub-system.

实验中通过前级PIN开关控制不同的低杂波输出模式，满足了HT-7装置相应实验对低杂波的要求。

6、 The general exception to this is healing your Earth Shield target with glyphed LHW, usually the MT who would need a heal anyway.

例外就是有次级治疗波铭文的情况下治疗有大地盾的目标，通常MT无论如何也要治疗。

7、 Experimental results show that LHW (2.45GHz) does not cause great changes in the amplitude of electron density or poloidal electric field fluctuation, neither the correlativity between them.

在加低杂波（245GHz）前、后，电子密度扰动和极向电场扰动的幅度及其关联性变化不大。

8、 During experiments of lower hybrid wave current drive, the change of LHW drive power will be accompanied by the change of the edge electric field, poloidal rotation velocity and Reynolds stress.

在低杂波注入实验中，改变低杂波驱动功率，从而改变边缘电场、等离子体旋转速度和边缘静电雷诺胁强。

以上是简答网为您整理的LHW怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于LHW的用法、L

HW的释义、LHW的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/LHW>